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Protokół Nr LX/2023 

 
z sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 28 czerwca 2023 roku 

 

  

 

 
- stan radnych  Rady Miejskiej                                                        - 21 

 

- obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik    - 20 

  nr 3 do protokołu 

 

- nieobecnych  (radny M.Górecki)                                             -  1 

     
 

 

 

 . 
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PRZEBIEG OBRAD 

 

Pkt  -  1  -  Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
O godzinie 9.00 Przewodniczący Rady Andrzej Rogowski otworzył  LX sesję 

Rady Miejskiej w Policach.  Powitał radnych, a także wszystkich mieszkańców i 

gości oglądających transmisję z obrad Rady Miejskiej  

w Policach.  

Następnie Przewodniczący A. Rogowski na podstawie zgłoszeń  

w aplikacji e-sesja - listy obecności stwierdził, że obecnych jest 20 radnych,  

a zatem wymagane quorum nie budzi wątpliwości.  

 

 

 

Pkt  -  2  -  Przedstawienie porządku obrad. 

 
 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z LIX sesji Rady Miejskiej w Policach  

w dniu 30 maja 2023 roku 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za świadczenia 

udzielane przez żłobek 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych 

kandydatów na ławników 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Rady Osiedla Nr 3 

Jasienica w Policach 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa i członków rady 

sołeckiej w Sołectwie Tatynia 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w Pilchowie 

10. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Police 
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11.  Głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Polic wotum zaufania 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Police za 2022 rok 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Polic 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Police na rok 2023 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Police 

16. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie określenia zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Police, o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania planów 

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących Polickiego Budżetu Obywatelskiego na 2024 rok 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w 

piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia 

regulaminu prowadzenia tego handlu 

19. Interpelacje i zapytania radnych 

20. Wolne wnioski 

21. Zamknięcie obrad 

 
Radni nie zgłosili uwag do porządku obrad. 

 

Projekt porządku obrad stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Pkt  -  3  -  Rozpatrzenie uwag do protokołu z LIX sesji Rady 
Miejskiej w Policach w dniu 30 maja 2023 roku 

Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu z LIX sesji Rady Miejskiej                   

w dniu 30 maja 2023 roku. 
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Pkt  -  4  -  Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od sesji Rady Miejskiej w dniu 

30 maja 2023 r. do dnia 27 czerwca 2023 r. przedstawił Burmistrz 

Wł. Diakun. 

Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 5  do protokołu. 

 

Panowie R.Kowalski oraz D.Kraśniański omówili prognozowanie 
ruchu oraz przeprowadzili analizę ruchu do 2040 roku na 
projektowanej obwodnicy Polic. 

W dyskusji głos zabrali: radny W.Gaweł, radny G.Ufniarz, Z-ca 
Burmistrza J.Pisański, radny J.Drzazga, radny A.Echaust, Nacz. 
Wydz. RiFP A.Kuśnierz oraz radny K.Kowalewski. 

 

 

Pkt  -  5  -  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
opłat za świadczenia udzielane przez żłobek 

Nacz.Wydz. OK W Stefański omówił projekt powyższej uchwały.  

 

Radna E.Ignaczak Przewodnicząca Komisji OKiS – przedstawiła opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali: radny J.Drzazga, Nacz.Wydz. OK W.Stefański oraz 

radna E.Ignaczak. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda odczytała treść uchwały, a następnie 

zarządziła głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 18  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 
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W głosowaniu wzięło udział 18 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LX/568 /2023 stanowi  

       załącznik nr 7  do protokołu 

 

 

Pkt  -  6  -  Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu 
opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników 

Sekretarz Gminy A.Lemańska omówiła projekt powyższej uchwały.  

 

Radna J.Molenda zgłosiła kandydaturę radnego D.Walczaka. 

 

Radny D.Walczak wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny D.Walczak zgłosił kandydaturę radnej I.Bednarek. 

 

Radna I.Bednarek wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Radny K.Olszewski zgłosił kandydaturę radnego J.Drzazgi. 

 

Radny J.Drzazga wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny W.Gaweł zgłosił kandydaturę radnego Z.Kołackiego. 

 

Radny Z.Kołacki wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda odczytała treść uchwały, a następnie 

zarządziła głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 19  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
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Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LX/569/2023 stanowi  

       załącznik nr 9  do protokołu 

 

 

Pkt  -  7  -  Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do 
Rady Osiedla Nr 3 Jasienica w Policach 

Z-ca Nacz. Wydz. OR K.Golema omówiła projekt powyższej uchwały.  

 

Radny Echaust zgłosił kandydaturę radnego S.Kajkowskiego. 

 

Radny S.Kajkowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny S.Kajkowski zgłosił kandydaturę radnego A.Echausta. 

 

Radny A.Echaust wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda odczytała treść uchwały, a następnie 

zarządziła głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 17  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 2 radnych 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

       Uchwała Nr LX/570/2023 stanowi 

załącznik nr 11  do protokołu 
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Pkt  -  8  -  Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów 
sołtysa i członków rady sołeckiej w Sołectwie Tatynia 

Z-ca Nacz. Wydz. OR K.Golema omówiła projekt powyższej uchwały.  

 

Radny S.Kajkowski zgłosił kandydaturę radnego A.Echausta. 

 

Radny A.Echaust wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny K.Kowalewski zgłosił kandydaturę radnej G.Pawłowskiej. 

 

Radna G.Pawłowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda odczytała treść uchwały, a następnie 

zarządziła głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za – 16  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 3 radnych 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

 

 

          Uchwała Nr LX/571/2023 stanowi 

                                                                   załącznik nr 13  do protokołu 
 

 

Pkt  -  9  -  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy urzędowej 
ulicy w Pilchowie 

Nacz.Wydz. GG R.Szczecka omówiła projekt powyższej uchwały.  

 

Radny P.Diakun Przewodniczący Komisji IKRiE – przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
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Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda odczytała treść uchwały, a następnie 

zarządziła głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 19  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 

                Uchwała Nr LX/572/2023 stanowi  

       załącznik nr 15  do protokołu 

 

Przerwa   10 minut 

 

Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda poinformowała, że goście i mieszkańcy 

są zaproszeni na godz. 12.00. Zaproponowała zmianę porządku obrad, która 

polegałaby na tym, że w tej chwili byśmy przeszli do procedowania punktów 14, 

15, 16, 17 i 18. Pozostałe punkty procedowane będą później.  

Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda poddała pod głosowanie zmieniony 

porządek obrad. Głosowanie, przedstawia się następująco: 

za – 18  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 1 radnych 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
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Pkt  -  10  -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 
Police na rok 2023 

Skarbnik Gminy J.Zagórski omówił projekt powyższej uchwały.  

 

Radny Z.Kołacki Przewodniczący Komisji BiFG – przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: za – 3 radnych, wstrzymało się – 4 

radnych. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda odczytała treść uchwały, a następnie 

zarządziła głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 19  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr  16  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LX/573 /2023 stanowi  

       załącznik nr  17  do protokołu 

 

 

Pkt  -  11  -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Police 

Skarbnik Gminy J.Zagórski omówił projekt powyższej uchwały.  

 

Radny Z.Kołacki Przewodniczący Komisji BiFG – przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: za – 4 radnych, wstrzymało się – 3 

radnych. 

 

W dyskusji głos zabrali: radny G.Ufniarz oraz Nacz. Wydz. RiFP A.Kuśnierz. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda odczytała treść uchwały, a następnie 

zarządziła głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 15  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 4 radnych 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 18  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LX/574/2023 stanowi  

       załącznik nr 19  do protokołu 

 

 

Pkt  12  -  Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 
określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Gminy Police, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej oraz o przebiegu wykonania planów finansowych 
gminnych instytucji kultury za I półrocze 

Skarbnik Gminy J.Zagórski omówił projekt powyższej uchwały.  

 

Radny Z.Kołacki Przewodniczący Komisji BiFG – przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: za – 7 radnych. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda odczytała treść uchwały, a następnie 

zarządziła głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 19  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
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Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 20  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LX/575 /2023 stanowi  

       załącznik nr 21  do protokołu 

 

 

 

Pkt  -  13  -  Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia 
konsultacji społecznych dotyczących Polickiego Budżetu 
Obywatelskiego na 2024 rok 

Sekretarz Gminy A.Lemańska omówiła projekt powyższej uchwały.  

 

Radny Z.Kołacki Przewodniczący Komisji BiFG – przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: za – 5 radnych, wstrzymało się – 2 

radnych. 

 

W dyskusji głos zabrali: radny K.Olszewski, radny Z.Kołacki, Sekretarz Gminy 

A.Lemańska, radny D.Walczak, radny G.Ufniarz, radny A,Echaust, radny 

J.Drzazga, radna E.Ignaczak. 

 

Radny G.Ufniarz złożył wniosek formalny: 

1. Zrezygnować z tzw. Zielonego budżetu 

2. Wnioskuję o utrzymanie dotychczasowego regulaminu Polickiego 

Budżetu Obywatelskiego z zastrzeżeniem zmiany kwot przeznaczonych 

na jego realizację 

3. Proponuję, aby w 2024r. przeznaczyć na Policki Budżet Obywatelski 

kwotę 1,2 mln zł z podziałem na część miejską 800 tys. zł i część sołecką 

400 tys. zł 

Pozostałe propozycje odnośnie terminów, składania wniosków, tego typu rzeczy 

pozostają tak jak w pierwotnej wersji. 

 

Radny D.Walczak zaproponował przeniesienie procedowania na następną 

sesję. 

 

1 5   m i n u t    p r z e r w y 

 
Radny G.Ufniarz – zaproponował, aby uchwała wraz z poprawkami została 

skierowana do ponownego rozpatrzenia do Komisji Budżetu i Finansów 

Gminnych i wróciła na następną sesję w sierpniu pod obrady Rady Miejskiej. 
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Radni nie zgłosili więcej uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda poddała pod głosowanie wniosek 

radnego G.Ufniarza, aby  projekt uchwały trafił do ponownego procedowania w 

komisji, a następnie zarządziła głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 19  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie przez Radę. 

 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr  22  do protokołu. 

 

                Projekt uchwały  stanowi  

       załącznik nr 23  do protokołu 

 

 

Pkt  -  14  -  Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do 
prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 
domowników oraz uchwalenia regulaminu prowadzenia tego 
handlu 

Z-ca Nacz. Wydz. DG A.Domagała omówiła projekt powyższej uchwały. 

Radny P.Diakun Przewodniczący Komisji IKRiE – przedstawił opinię 

Komisji w sprawie powyższej uchwały: Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady J.Molenda odczytała treść uchwały, a następnie 

zarządziła głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 18  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 1 radny 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 
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W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 24  do protokołu. 

 

      Uchwała Nr LX/576 /2023 stanowi  

       załącznik nr 25  do protokołu 

 

 

Przerwa od godz. 12.25 do godz. 12.40 

 

Pkt  -  15  -  Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Police 

Burmistrz Polic W.Diakun – w moim imieniu prezentacji Raportu dokonają  

Panowie dr A.Malkowski oraz R.Żarkowski reprezentujący Centrum Szkolenia 

Fundacji Rozwoju Demokracji Lokalnej. 

Panowie dr A.Malkowski oraz R.Żarkowski szczegółowo omówili Raport                   

o stanie Gminy Police. 

Przewodniczący Rady A.Rogowski – w debacie mogą uczestniczyć 

mieszkańcy. Termin minął wczoraj, ale ze względu na ważność debaty udzielam 

głosu p.Ż.Ostrowskiej. 

Głos w dyskusji zabrali: Pani Ż.Ostrowska, radna E.Ignaczak, radny G.Ufniarz, 

radny A.Echaust, radny D.Walczak, radny J.Drzazga, radny K.Olszewski, Z-ca 

Burmistrza J.Pisański, radny S.Kajkowski, Z-ca Burmistrza M.Greinert, radny 

K.Kowalewski oraz Przewodniczący Rady A.Rogowski. 

 

 

Raport stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Police za 2022r. stanowi 

załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Informacja o stanie mienia Gminy Police wg stanu na dzień 31.12.2022r. 

stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
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Pkt  -  16  -  Głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Polic wotum 

zaufania. 

Przewodniczący A. Rogowski – wniosek został złożony przez Prezydium 

Rady.  

 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady A.Rogowski - odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 10 radnych 

przeciw – 9 radnych 

wstrzymujących się – 1 radny 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik  nr 29  do protokołu  

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

 

Uchwała nie została przyjęta przez Radę. 

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski – nie podjęcie uchwały udzielenia wójtowi 

wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem uchwały o udzielenie wotum 

nieufności. Nie przeszło, musi być większość. Musi być 11 głosów za. 

Kwalifikowana większość. 

Uchwała Nr LX/577/2023 stanowi 

załącznik nr 30  do protokołu. 

 

 

Pkt  -  17  -  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Police za 

2022 rok. 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej dotyczącą sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Police za 

2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego (stanowi załącznik    

nr 31 do protokołu).              

 

Burmistrz Wł. Diakun omówił sprawozdanie finansowe i sprawozdanie                           

z wykonania budżetu Gminy Police za 2022 rok. 
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Skarbnik Gm. J. Zagórski omówił szczegółowo realizację budżetu                               

i przedstawił statystykę dotyczącą realizacji budżetu w 2022 roku. 

 

Z-ca Burmistrza M. Greinert omówił sprawozdanie z realizacji budżetu  

w zakresie Oświaty, Kultury i Sportu oraz Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Odpadami w 2022 roku. 

 

Z-ca Burmistrza J. Pisański omówił inwestycje zrealizowane w 2022 roku, 

a także problemy z tym związane. 

 

Radny W. Gaweł przewodniczący Komisji Rewizyjnej uzasadnił projekt 

powyższej uchwały. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 16 radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się - 4 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

 stanowi załącznik nr 32  do protokołu  

 

Uchwała Nr LX/578/2023 stanowi 

załącznik nr 33  do protokołu. 

 

 

Pkt  -  18  -  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Polic 

Przewodniczący Rady A. Rogowski przedstawił radnym uchwałę RIO  

w sprawie udzielenia absolutorium (uchwała stanowi załącznik nr 34 do 

protokołu). 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny W. Gaweł omówił wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Polic 

(wniosek stanowi załącznik nr 35  do protokołu). 
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Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący Rady A.Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 10  radnych 

przeciw – 9 radnych 

wstrzymujących się - 1 radny 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała nie została przyjęta przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania  

stanowi załącznik nr 36  do protokołu  

 

                                                                     Projekt uchwały stanowi 

              załącznik nr 37 do protokołu. 

 

 

 

Pkt  -  19  -  Interpelacje i zapytania radnych 

Pkt  -  20  -  Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady A.Rogowski – 24 czerwca uczestniczyłem na 
zaproszenie Burmistrza Pasewalku w turnieju piłkarskim. 
Uczestniczyły w nim dwie nasze drużyny i obie zajęły 1 miejsce w 
swojej kategorii wiekowej. Gminę Police reprezentował TKKF Tytan 
Police. 

Radna E.Ignaczak – przedstawiła swoją interpelację dot. braku boisk 
do piłki siatkowej w OSiR przy ul.Siedleckiej. Skoro są zakupione, to 
nie ma sprawy.  

Radny W.Gaweł – interpelacja została złożona już przez 
p.Wróblewską – chodzi o podcięcie gałęzi przy boisku trawiastym na 
ul.Wróblewskiego. 

Drugą prośbę zgłosiła Przewodnicząca RO Nr 2 – nad Łarpią jest 
piękne miejsce, ale już pomazane farbą. Może zamontować tam 
monitoring.  

Mimo tego, że upiększają to różnymi napisami miejsce to jest w kręgu 
zainteresowania naszych mieszkańców. Proszę o ustawienie 1 lub 
nawet 2 toalet.  
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Radny K.Kowalewski – ul. Piłsudskiego przejście z Nowopola 
schodkami w dół jest tam zjazd dla osób niepełnosprawnych. Dla 
dużej części osób jest olbrzymie utrudnienie, że nie ma tam odcinka 
łączącego z tym przejściem dla pieszych. Niech inwestor położy tam 
jakieś utwardzenie, aby można było nie w błocie ten odcinek 
przemierzyć. To będzie raptem kilka metrów. 

Burmistrz Polic W.Diakun – podziękował serdecznie wszystkim 
osobom za ciężką pracę nad budżetem. 

 

Pkt  -  21  -  Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady A. Rogowski podziękował radnym i gościom za udział 

w obradach i o godzinie 15.10 ogłosił zakończenie LX sesji Rady Miejskiej 

w Policach. 

 

 

 

Wyciąg sporządziła:                            Przewodniczący Rady 

I.Zagórska-Król 

                      Andrzej Rogowski 

 


